

QATAR EXXONMOBIL OPEN





INTERVIEW WITH ANDY TAYLOR



Andy Taylor, the master of ceremonies at the Qatar ExxonMobil Open, is the man you see at post-match chat sessions with players following their matches. Here's a quick Q & A with Andy:

How long have been doing this as a career?

My first tennis event was a 2002 Fed Cup Tie in Springfield, Missouri USA. During the Tie, the President of the USTA invited me to New York to audition for the role of Arthur Ashe Stadium Announcer at the US Open. Thankfully they appreciated my style of announcing and storytelling.

Are there any players who make you nervous and why?

Most of the players are extremely professional and conscientious. They don't make me nervous. My preparation, or potential lack of preparation because of the busy schedule, is what makes me nervous at times.

Do you like coming to Doha and what's the best thing you enjoy doing here?

I love Doha. The city's amazing. I've been to Souq Waqif, the desert and inland sea, but with the demanding schedule of the tournament, haven't had the opportunity to experience all the State of Qatar has to offer.

What do you think about the growth and popularity of Qatar ExxonMobil Open?

The Qatar ExxonMobil Open has won the ATP-250 Tournament of the Year twice in the past three years. That speaks volumes. When the players are comfortable here, we - as fans - get to experience their best play.

How do you prepare for an interview after a match?

Preparation starts long before the tournament begins. It's important to have an understanding of each player's successes and accomplishments.

RUBLEV STUNS VERDASCO; THIEM AND MONFILS IN QUARTERFINALS

Rising Russian star Andrey Rublev on Wednesday stunned seventh seed Fernando Verdasco of Spain in three sets to reach the quarterfinals of the Qatar ExxonMobil Open. Rublev won 6-4, 3-6, 6-4 in 1 hour and 56 minutes. Verdasco, ranked 35 in the world, fired 12 aces but Rublev returned well to seal his win. In another match, top seed Dominic Thiem eased past Aljas Badene 7-5, 6-4 to reach the last-eight of the tournament. Thiem was on the court for 1 hour 46 minutes. In the third match on the Centre Court, three-time finalist Gael Monfils beat Jan-Lennard of Germany. Monfils, playing as a wilcard entry this time, won 6-3, 1-6, 6-3 in 80 minutes. It was Monfils' 21st win in Doha. In the last match of the night, 19-year-old Greek qualifier Stefanos Tsitsipas beat former champion Richard Gasquet 6-3, 6-4.

حوار مع آندی تایلور



آندي تايلور، مذيع بطولة قطر إكسون موبيل المفتوحة للتنس والرجل الذي تشاهدونه بعد المباريات يُجري اللقاءات مع اللاعبين، إلقتينا به وكان لنا معه هذا الحوار:

منذ متى بدأت العمل في هذه المهنة؟

أول فعالية للتنس أعمل بها كانت إحدى مواجهات نسخة العام من كأس الاتحاد في ولاية ميزوري الأمريكية. وخلال البطولة، دعاني رئيس الاتحاد في ولاية ميزوري الأمريكية. وخلال البطولة دعاني رئيس الاتحاد الأمريكي للتنس إلى نيويورك للقيام بتجربة لأداء دور المذيع الداخلي لملعب "آرثر آش" في بطولة أميركا المفتوحة للتنس. ولحسن الحظ، حاذ أسلوبي في التعليق والسرد على إعجاب الجميع.

هل هناك لاعبون يُشعرونك بالتوتر ولماذا؟

يتحلى معظم اللاعبين بالاحترافية والمهنية. ولا يُشعِرونني بالتوتر. قلة التحضير لضيق الوقت هو ما يجعلني أشعر ببعض التوتر في بعض الأحيان.

هل تحب المشاركة في بطولة الدوحة وما هو أفضل شيء تستمتع به هنا؟

أحب مدينَة الدوحة... ذهبت إلى سوق واقف وإلى الصحراء وإلى أحد الأخوار ولكن نظراً لجدولي المزدحم خلال البطولة، فإنني لم أحظى بالغرصة لرؤية كل المناطق في دولة قطر.

ما هو رأيك في التطور المستمر في بطولة قطر إكسون موبيل المفتوحة للتنس وفي زيادة شعبيتها؟

فازت بطولة قطر إكسون موبيل المغتوحة للتنس بجائزة أفضل بطولة في فئة الـ٢٥٠ نقطة مرتين في السنوات الثلاث الماضية وهو دليل دامغ على ما وصلت إليه البطولة. عندما يشعر اللاعبون بالراحة هنا، فإننا – كجماهير سنحظى بتجربة أفضل.

كيف تقوم بالإعداد لإجراء المقابلات؟

يبدأ الاعداد قبل بداية البطولة... فمن المهم بالنسبة لي أن أتعرف على الانجازات والنجاحات التي حققها كل لاعب.

روبليف يفوز على فيرداسكو ليتأهل إلى الدور ربع النهائي

تغلب النجم الروسي الصاعد أندريه روبليف الأربعاء على الإسباني المصنف السابع فيرناندو فيرداسكو ليتأهل إلى الدور ربع النهائي لبطولة قطر إكسون موبيل المفتوحة للتنس. أنهى روبليف المباراة لصالحه بواقع ٦–٤ ٣-٢ ٦-٤ في ساعة و٥٦ دقيقة.

وفي مباراة أخرى أقيمت الأربعاء، تأهل المصنف الأول في البطولة النمساوي دومينيك تيم إلى الدور ربع النهائي بعد تغلبه على إلياز بادين بنتيجة ٧–٥٠ ٩–٤. وفي اللقاء الثالث على الملعب الرئيسي لمجمع خليفة الدولي للتنس والاسكواش، تغلب الغرنسي غايل مونغيس على الألماني يان—لينارد شتروف بنتيجة ٦–١٣–١٦ ص ٣٠ مي ٨٠ دقيقة ليصل إلى الدور ربع النهائي.

وفي المباراة الأخيرة بالدور الثاني، تمكن اليوناني الشاب ستيفانوس تسيتسيباس من التغلب على الفرنسي